澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



澳門丞仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022



Avenida Wai Long, Taipa, Macau

Tel: (+853)2888 1122 Fax: (+853)2888 0022

Ref No:MUST/22/026/SA/D

宿舍通告

2022/23 學年學生宿舍火警演習

全體住宿生:

為了提高住宿生對火警的警覺性和加強對日常生活中防火、防騙、防盜方面的知識,學生事務處將安排校園五座學生宿舍於11月5日進行火警演習,並於10月25、27日及28日舉行5場講解會,歡迎全體住宿生出席。

火警演習時間安排

7 5 7 F 17 7 7 7			
宿舍	日期	時間	
G座宿舍		上午 9 時 30 分至 10 時	
L座宿舍		上午 9 時 30 分至 10 時	
F座宿舍	11月5日(星期六)	上午 10 時 15 分至 10 時 45 分	
M座宿舍		上午 10 時 15 分至 10 時 45 分	
P座宿舍		上午 11 時至 11 時 40 分	

火警演習講解會時間安排

場數	日期	時間	地點
第1場	10月25日(星期二)	10:45 ~ 12:00	
第2場	10月25日(星期二)	15:45 ~ 17:00	R103
第3場	10月27日(星期四)	10:45 ~ 12:00	影視廳
第 4 場	10月27日(星期四)	15:45 ~ 17:00	

防火知識講解會時間安排(消防局代表主講)

場數	日期	時間	地點
第5場	10月28日(星期五)	15:45-17:15	D座禮堂

由於疫情關係,每宿舍房間需安排1名住宿生出席其中一場火警演習講解會, 並將講解會的訊息正確地傳遞予室友知悉。講解會設有掃碼入場措施(入場時請出 示預約碼)。如住宿生有任何疑問,可向所屬宿舍生活輔導老師查詢。

講解會報名方式:登錄 WeMust Student App【活動】上進行報名

備註:1.入場人士需持澳門健康碼(綠碼),均完成新型冠狀病毒疫苗接種兩針或以上,或持有 48 小時內作出的核酸檢測陰性報告,需全程佩帶口罩,並配合現場防疫措施。

2.危機小組成員務必出席防火知識講解會

特此通告

學生事務處 2022 年 10 月 7 日

澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



澳門丞仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022



Avenida Wai Long, Taipa, Macau

Tel: (+853)2888 1122 Fax: (+853)2888 0022

Ref No:MUST/22/026/SA/D

Dormitory Notice

2022/23 Academic Year Dormitory Fire Drill

To All Dormitory Residents:

In order to raise the awareness of fire safety and improve the understanding of anti-fire, anti-fraud and anti-theft, Student Affairs Office will arrange five students' dormitories to conduct Fire Drill on 5th November, and 5 lectures related will be held on 25th, 27th and 28th October. All dormitory residents are welcomed to attend.

Fire Drill Schedule

III o D I III o dilocatio			
DORMITORY	DATE	TIME	
Block G		9:30~10:00	
Block L	eth Nr. 1	9:30~10:00	
Block F	5 th November (Saturday)	10: 15 ~ 10: 45	
Block M	(Saturday)	10: 15 ~ 10: 45	
Block P		11:00 ~ 11:40	

Fire Drill Lectures Schedule

LECTURE NUMBER	DATE	TIME	VENUE
Session 1	25 th October (Tuesday)	10:45 ~ 12:00	
Session 2	25 th October (Tuesday)	15:45 ~ 17:00	R103
Session 3	27 th October (Thursday)	10:45 ~ 12:00	Movie hall
Session 4	27 th October (Thursday)	15:45 ~ 17:00	

Fire Safety Knowledge Lecture Schedule (Fire Department's Representative Host)

LECTURE NUMBER	DATE	TIME	VENUE
Session 5	28 th October (Friday)	15:45-17:15	Block D Conference Hall

Due to the epidemic, each dormitory room should be represented by one dormitory resident. The representative should attend one of the Fire Drill Lecture and convey the message of the lecture to the roommates correctly. Before entering the venue, it's required to present the admission code for scanning. If dormitory residents have any doubt, please consult dormitory staff.

Registration: Log in to the WeMust Student App [Activity] to register

Note:1. The entrants are required to hold the Macau Health Code (green code), have completed at least two doses of the coronavirus vaccine, or hold a negative nucleic acid test report within 48 hours, wear a mask and cooperate with on-site epidemic prevention measures.

2. Members of the crisis team must attend the Fire Safety Knowledge Lecture. Thank you for your kind attention!

Student Affairs Office 2022/10/7